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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 31.10.2011 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de d-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia care a fost 

ales preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.198/2011 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschis ă şedin Ńa de ast ăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anun Ńându-v ă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezen Ńa până la aceast ă oră un 
număr de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Gogh iŃă Daniel Gheorghe, Dan Nicolae 
Robert, Culcea Tudorel. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara. 

În continuare se dă cuvântul domnului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 28.09.2011 şi 14.10.2011.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 
28.09.2011 şi 14.10.2011. 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, din data de 28.09.2011 şi 14.10.2011, 
care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi 
de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi nu se modifică, este cea pe care o aveŃi în dosare. După pct.17 se va 

lua o pauză deoarece 6 puncte pe ordinea de zi au fost introduse ulterior şi încă nu sunt 
multiplicate.” 

Se supune la vot ordinea de zi care se adoptă cu unanimitate de voturi. 
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D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 
A sosit în sal ă dl. Goghi Ńă Daniel Gheorghe, num ărul consilierilor locali prezen Ńi 

la şedin Ńă este de 19 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pentru trimestrul 
III 2011 a bugetului local al municipiului Hunedoara.   

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.204/2011 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor 
mese comercializare legume fructe şi flori situate în PiaŃa Obor din municipiul Hunedoara. 

            -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1 se aprobă în unanimitate. 
A sosit în sal ă dl. Culcea Tudorel, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 20 în momentul de fa Ńă. 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice a meselor pentru comercializare legume-fructe şi comercializare flori nr. 
1, 4-12, 167, 168, 173, 174, 175, 187 – 194, 197 – 225 situate în Hala Mare, precum şi a meselor 
nr. 1 – 20, 22 - 89 situate în Hala Mică, PiaŃa Obor din Municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2, 
constatat următoarele: 

 
 -Pascaru Amalia–director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                                                                                                                                                                 
                                               Oboarelor – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
-  Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru 20 voturi “pentru”; 
- Ponta Cristina – inspector specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 
Oboarelor –   membru 20 voturi “pentru”; 
- Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate  Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 20 voturi “pentru”; 
- Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru      20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice a meselor pentru comercializare legume-fructe şi comercializare flori menŃionate mai sus, 
este următoarea: 
 

                        - Pascaru Amalia–director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                                                                                                                                                                                                                                      
                                                                                                                                             Oboarelor - preşedinte 

                     -  Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru; 
                      - Ponta Cristina – inspector specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi   
                                                                                                                                             Oboarelor – membru; 

    - Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios,    
                                               Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
    - Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –   
                                                                                                                                                 membru. 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice a meselor pentru comercializare 
legume-fructe şi comercializare flori menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 

Oboarelor – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
 - Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 20 voturi   
                                                                                                                                             “pentru”; 
 - Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru  20 voturi  
                                                                                                                                           “pentru”; 
 - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru_ 20 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii –   
                                                                                                                  membru   20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice a meselor pentru comercializare legume-fructe şi comercializare flori 
menŃionate mai sus, sunt următorii: 

 
 -  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 

Oboarelor - preşedinte 
                    - Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 

               - Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
   - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
   - Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 

membru 
 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.205/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-  aviz nefavorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-  aviz nefavorabil. 

                    Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.206/2011 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  propunerea de trecere a unor terenuri din 
administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.207/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe convenabile  situate 
în municipiul Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz nefavorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz nefavorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.208/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe sociale situată în 
municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.209/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe de necesitate situată 
în municipiul Hunedoara.    
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.210/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul 
locativ de stat către actualii chiriaşi. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.211/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a   
StaŃiei Centrale SC10(dezafectată) în suprafaŃă construită de 59,0 mp cu terenul aferent în 
suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscrisă în CF 1115 N 
Hunedoara, nr. cad. 2665, nr. top 2032/27/9/19/2/a/4/28 situata în municipiul Hunedoara, 
str.Munteniei.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„În cadrul comisiei am avut propunerea ca la art.2, lit.b să se modifice preŃul de la care 

se va porni licitaŃia, propunem 2400 euro fără TVA, per total,  în loc de 1793 euro. Am considerat că 
acesta este preŃul cu care se vând parcelele în zonă.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Se supune la vot amendamentul comisiei de comerŃ – la art.2, lit.b să fie trecută suma 

de 2400 euro – se aprobă în unanimitate. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2 – cu amendamentul aprobat – se aprobă în unanimitate 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
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4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 

           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea vânzării prin 
licitaŃie publică a StaŃiei Centrale SC10 ( dezafectată) în suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu terenul 
aferent în suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscrisă în CF 
1115N Hunedoara, nr. cad. 2665, nr. top 2032/27/9/19/2/a/4/28,   situată în municipiul Hunedoara, 
str. Munteniei, a constatat următoarele: 

 
- Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru”; 
- Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
- Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru”; 
-  Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea vânzării prin licitaŃie publică a StaŃiei 
Centrale SC10 menŃionată mai sus, este următoarea: 
 

       - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea vânzării prin licitaŃie publică a StaŃiei Centrale SC10 menŃionată mai sus, a 
constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice.- membru 20 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 20 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea vânzării prin 
licitaŃie publică a StaŃiei Centrale SC10 menŃionată mai sus, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 
Art.4-6 se aprobă în unanimitate 

                    Hotărârea nr.212/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică  a  unor 
terenuri  situate în Aleea Florilor nr. 8 din municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz nefavorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz nefavorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz nefavorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz nefavorabil. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea unor terenuri situate în Aleea Florilor nr. 8 din 
municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara,       
      - teren în suprafaŃă de 15,32 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr.8, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961 , aferent apartamentului nr.5; 
       - teren în suprafaŃă de 16,68 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr.8, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi 816N, nr. cadastral 961, aferent apartamentului nr.1; , 
constatat următoarele: 

 
- Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru”; 
- Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
- Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru”; 
- Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 
pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
 

       - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate   – membru; 
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       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru 20 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 20 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria   – consilier juridic – membru  20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice.- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.213/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 7,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în B-dul 
Dacia intersecŃie cu str. 22 Decembrie  pentru amplasarea unui chioşc comercializare îngheŃată. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Revin la punctul de vedere exprimat în şedinŃa trecută, propun ca durata acestor  

închirieri să se facă pe 1 an pentru aceste chioşcuri care se amplasează periodic pe terenul 
municipalităŃii. Propun un amendament în acest sens.” 

Se supune la vot amendamentul propus de dl. Munteanu Gigi – se respinge: 9 voturi 
„pentru”: Culcea Tudorel, Munteanu Gigi, Balosin Nicolae, Farcaş Ladislau, Vasilescu Tatiana, 
Drăgoescu Mihai Tudor, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Chiş-Şerban Ana – Aurelia. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru”, 6 „abŃineri”: (Culcea Tudorel, Munteanu 

Gigi, Balosin Nicolae, Farcaş Ladislau, Vasilescu Tatiana, Drăgoescu Mihai Tudor). 
Art.1- se aprobă cu 15 voturi „pentru”, 5 „abŃineri”: (Balosin Nicolae, Farcaş Ladislau, 

Munteanu Gigi, Drăgoescu Mihai Tudor, Vasilescu Tatiana). 
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Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 

           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea prin licitaŃie publică a unui teren în 
suprafaŃă de 7,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în B-dul Dacia 
intersecŃie cu str. 22 Decembrie  pentru amplasarea unui chioşc comercializare îngheŃată, a 
constatat următoarele: 

 
 -  Ovidiu Marius Hada – primar  - preşedinte 20 voturi “pentru”; 
 - Oprişan Alin Eugen –– Şef Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,  concesiuni, închirieri, 

disciplină contractuală membru 20 voturi “pentru”; 
 - Popa Aurelia- Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
 -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 20 voturi “pentru”; 
 - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 

închirieri, disciplină contractuală - membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 
pentru închirierea prin licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă de 7,0 mp, aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara, situat în B-dul Dacia intersecŃie cu str. 22 Decembrie  pentru amplasarea 
unui chioşc comercializare îngheŃată, este următoarea: 
 

                     -  Ovidiu Marius Hada – primar  - preşedinte; 
                     - Oprişan Alin Eugen –– Şef Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,  concesiuni,   
                                                                                                închirieri, disciplină contractuală membru; 
                     - Popa Aurelia- Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
                     -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
                     - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,   
                                                                            concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”; 
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru  
                                                                                                 Rezervă 20 voturi “pentru”; 
 -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios –  
                                                                                     membru rezervă 20 voturi “pentru”; 
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În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, sunt următorii: 
 

  -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă;  
  -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
  -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios –  
                                                                                                                          membru rezervă; 
 

Art. 3- 4 - se aprobă cu 16 voturi „pentru”, 4 „abŃineri”: (Balosin Nicolae, Farcaş 
Ladislau, Culcea Tudorel, Munteanu Gigi). 

Art.5 – se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.214/2011 se aprob ă se aprob ă cu 16 voturi „pentru”, 4 „ab Ńineri”: 

(Balosin Nicolae, Farca ş Ladislau, Culcea Tudorel, Munteanu Gigi) . 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 60 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi, 
bl. X2, et.II, cam.12, în favoarea SOCIETĂłII  NAłIONALE DE CRUCEA ROŞIE din ROMÂNIA  - 
Filiala de Cruce Roşie a judeŃului Hunedoara, Subfiliala de Cruce Roşie Română Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                     Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.215/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern si a 
Regulamentului de Organizare si FuncŃionare a Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.216/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.217/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaŃiei municipiului 
Hunedoara la sărbătoarea oraşului Szombathely - Ungaria, în perioada 11-13 noiembrie 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.218/2011 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la 
contractul de asociere în participaŃiune nr. 121/2010, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi S.C. 
Best Consulting S.R.L., aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
nr.148/2010. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Doresc să ştiu dacă execuŃia acestor microhidrocentrale a început şi dacă există 

vreun litigiu pe rol între consiliul local şi  S.C. Best Consulting S.R.L.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„ConstrucŃia acestor hidrocentrale nu a început. Între S.C. Best Consulting şi consiliul 

local nu există nici un litigiu, litigiul există cu o firmă – S.C. Egreta - căreia i s-a anulat în şedinŃa 
trecută contractul pe care l-au avut, deoarece nu au început acele lucrări. Cei de la S.C. Egreta au 
avut un contract de pe vremea fostului consiliu local, aceştia trebuiau să se apuce de lucrări şi nu 
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au făcut-o, astfel că li s-a anulat contractul. Eu nici nu am ştiut de contract. În urma unor cereri 
făcute de această societate Best Consulting S.R.L., noi am descoperit că acolo nu s-a făcut nimic. 
Consiliul local a fost asociat cu S.C. Egreta.  

S-a făcut un nou contract cu S.C. Best Consulting, însă între timp S.C. Egreta a dat 
în judecată consiliul local, deoarece dânşii consideră că li s-a anulat contractul pe nedrept. 

Deoarece acest contract cu S.C. Best Consulting expira, şi pentru că nu s-a dat o 
hotărâre definitivă între S.C. Egreta şi consiliul local, dânşii au cerut o prelungire a contractului.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ Dar noi aveam drept să încheiem un contract atâta timp cât nu exista o hotărâre 

definitivă pe vechiul contract……..acea asociere nu?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie, ….da, dar el a fost anulat, hotărârea cea veche a fost anulată, a fost 

adoptată alta…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu era pe rol, asta vreau să vă spun, după ce s-a semnat cu S.C. Best Consulting, 

prima societate Egreta, a considerat că i sa făcut o nedreptate…şi ei se judecă…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„… ei practic au înaintat în instanŃă…după şedinŃă…şi am încheiat un nou contract 

cu S.C. Best Consulting…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„…. cee ce Best Consulting cere, este doar menŃinerea ….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles…..contractul este acelaşi, doar să prelungim termenul de 

execuŃie…litigiul poate să dureze….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş sugera colegilor consilieri să Ńinem cont de cele spuse de dl. primar, de situaŃia 

creată şi de asemenea să Ńinem seama că noi, în calitate de consilieri locali, avem posibilitatea să 
alegem mai bine. 

În situaŃia în care noi refuzăm solicitarea prelungirii cu Best Consulting, suntem în 
situaŃia în care la terminarea litigiului cu Egreta, care oricum ne va fi favorabil, să avem ocazia să 
alegem din mai multe societăŃi pentru că ofertele făcute astăzi sunt mult mai bune decât cele făcute 
în 2010. 

Consider că este un obiectiv de interes major pentru foarte multe firme, cu capacitate 
financiară, cu posibilităŃi de a face asemenea amenajări. 
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Consider că automat noi, primăria, vom negocia în condiŃii mai bune, peste 6 luni, 
peste 3 ani, nu ştiu când se termină procesul, nu contează. Dacă astăzi aprobăm prelungirea 
contractului, ne îngrădim dreptul de a negocia ceva mai favorabil peste o lună, două luni, un an... 

Dacă nu aprobăm, ne rezervăm dreptul ca atunci când se încheie litigiul să aşezăm 
la masă mai multe firme...” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Este vorba despre un contract de asociere în participaŃiune.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă acest litigiu se termină şi consiliul local câştigă, există posibilitatea ca S.C Best 

Consulting să ne dea în judecată pentru că nu i-am dat posibilitatea de a se apuca de lucrare din 
cauza litigiului existent, deşi puteau să facă asta. Litigiul existent nu este din cauza celor de la S.C. 
Best Consulting, aceştia îşi respectă contractul. Ei de fapt cer o prelungire a contractului, un fel de 
întârziere a începerii contractului lor.” 

 
 Dl. Munteanu Gigi:  
„Este pe perioada cât durează litigiul, până se pronunŃă instanŃa.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă acest proces începea înainte de a preda noi amplasamentul, contractul 

începea de la data predării amplasamentului, însă am apucat să-i predăm amplasamentul. Cei de la 
Best Consulting nu-şi pot respecta contractul din cauza litigiului. În mod normal noi nu le putem da 
autorizaŃia din cauza existenŃei litigiului, deci oarecum Municipiul Hunedoara nu-şi poate executa 
obligaŃiile.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu am plecat de la ideea că vreuna dintre părŃi este vinovată, ci doar am profitat de 

situaŃia de a putea negocia în condiŃii mult mai bune.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ideea dvs. este bună, dar imaginaŃi-vă că S.C. Best Consulting ne poate da imediat 

în judecată.” 
 
Dl. Balosin Nicolae:  
„Propun să nu prelungim acest contract şi vă spun şi de ce. Într-un asemenea proiect 

marea parte a investiŃiei este captarea unei surse de apă, aducŃiunea, aceasta este valoarea 
principală a investiŃiei. Faptul că vii pe urmă şi montezi o microhidrocentrală, este foarte puŃin. Noi 
punem la dispoziŃie sursa de apă, pentru ca această societate să facă bani.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi punem doar conducta.” 
 
Dl. Balosin Nicolae:  
„Conducta cu captare, cu aducŃiune, cu tot, deci are sursa de apă. Sunt firme care 

investesc sume importante în astfel de proiecte. Putem avea în vedere pentru viitor, un proiect 
iniŃiat de primărie, pentru montarea unor astfel de hidrocentrale. Sunt o sursă de venit.” 
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 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Poate dvs. nu aŃi verificat contractul principal prin care noi primim şi redevenŃă şi 

curent electric de la această societate.” 
 
 Dl. Balosin Nicolae:  
„Datele despre această societate le-am luat de pe internet, este o societate cu un 

singur angajat, care are obiect de activitate consultanŃă, nicidecum astfel de servicii sau activităŃi, 
are o cifră de afaceri de 30.000 ron pe an. Din aceste lucruri nu rezultă o anumită experienŃă în 
astfel de activităŃi. Să nu se întâmple şi în cazul acestei societăŃi ca şi în cazul dinainte, să nu-şi 
deruleze activitatea, să o facă prost, să nu blocheze prin anumite activităŃi sursa de apă pentru 
municipiul Hunedoara.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De data aceasta, contractul nu a fost făcut unidirecŃional, cum a fost făcut de celalalt 

consiliu local, dvs. l-aŃi şi aprobat. Eu vreau să vă întreb, în opinia dvs. numai firmele de mărimea 
aceleia pentru care lucraŃi, respectiv Minvest, ar avea dreptul să facă investiŃii în România, respectiv 
în municipiul Hunedoara, sau au dreptul şi firmele mici care doresc să se afirme?” 

 
Dl. Balosin Nicolae:  
„Dvs. ştiŃi că în caietele de sarcini, la anumite lucrări de importanŃă, se cere 

experienŃă similară, etc.” 
 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aici s-a venit în participaŃiune cu municipiul Hunedoara pentru că noi suntem 

parteneri. Nu numai parteneri dându-le conducta, domnule consilier, ci şi parteneri beneficiari ai 
acelui contract. Nu mi-aŃi răspuns la întrebarea dacă aceste firme mici nu ar trebui să aibă şansa să 
facă o lucrare, sau doar acele firme ca cea la care lucraŃi dvs. au acest drept?” 

 
Dl. Balosin Nicolae:  
„V-am răspuns că în astfel de lucrări se cere experienŃă similară prin caietele de 

sarcini. „ 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aceste probleme trebuiau discutate atunci când am aprobat contractul de asociere.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

„Acest contract nu a fost aprobat în necunoştinŃă de cauză. Eu vreau să cred că dacă 
nu exista acest litigiu cu prima firmă, această lucrare era executată.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru”, 3 „abŃineri”( Munteanu Gigi, Balosin 

Nicolae, Farcaş Ladislau.) 
Art.1-3 se aprobă cu 17 voturi „pentru”, 3 „abŃineri”: (Munteanu Gigi, Balosin Nicolae, 

Farcaş Ladislau). 
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Hotărârea nr.219/2011 se aprob ă cu 17 voturi „pentru”, 3 „ab Ńiner”: (Munteanu 
Gigi, Balosin Nicolae, Farca ş Ladislau). 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea instrumentării proiectului ,,Înființare 
Centru Național de Informare și Promovare Turistică și dotarea acestuia, în municipiul Hunedoara 
jud.Hunedoara”, în cadrul POR 2007-2013, axa prioritară 5, domeniul major de intervenție 5.3 – 
Promovarea potențialului turistic și crearea infrastructurii necesare, în scopul creșterii activității 
României ca destinație turistică, Operațiunea – crearea Centrelor Naționale de informare și 
Promovare Turistică (CNIPT). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aş dori să ştiu de la direcŃia de specialitate din primărie, dacă mai sunt fonduri pentru 

astfel de proiecte, ca să nu rămânem în aşteptare şi să nu plătim cheltuielile de 2% şi totodată dacă 
nu este prea elocvent minim 170.000 lei şi maxim 630.000 lei, concret, pentru că cei 2% se 
raportează la suma respectivă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

„Aici noi aprobăm doar începerea proiectului, respectiv studiul de fezabilitate. În 
funcŃie de cât teren vom aproba ulterior pentru proiect, se va stabili şi suma necesară pentru acel 
proiect.” 

D-na Călina Silvia  – şef B.P.F.I.A.P. 
„Acum aprobaŃi doar instrumentarea proiectului, va urma alt proiect de hotărâre prin 

care veŃi aproba studiul de fezabilitate în care veŃi vedea valoarea. Cheltuielile vor fi undeva până la 
600.000 lei, înseamnă că până acolo va merge valoarea proiectului. Acum începe doar 
instrumentarea pentru a obŃine fondurile necesare.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.220/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
Se ia o pauz ă de 15 minute. 
A părăsit sala dl. Farca ş Ladislau, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 19 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului Subsecvent 
nr.2 al Acordului Cadru nr. 26489/11.06.2010 prin modalitatea “credit-furnizor”pentru obiectivul de 
investiție“Lucrări de extindere rețea de alimentare cu apă si canalizare, instalații de pompare și 
reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara (proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS,DTAC+execuție) - 
lucrări de reabilitare rețea stradală “. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Doresc să fac precizarea că sunt 19 consilieri prezenŃi în sală, întrucât dl. Farcaş a 

plecat.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.221/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinŃă cu titlu gratuit, pe termen 
limitat, a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” din municipiul 
Hunedoara, în favoarea  ASOCIAłIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri: 
 
D-na Fărcaş Bianca:  
„La art.1, alin.2 este vorba de nişte bunuri prevăzute în anexă, însă nu am anexa, 

despre ce bunuri este vorba?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Îmi cer eu scuze, este vorba despre aceeaşi anexă de la vechiul contract, acum se 

lucrează la ea.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este vorba despre stadion, vestiare, clădirea de acolo, mese, scaune, vasele de la 

cantină, etc.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Ei au solicitat prelungirea contractului. Acest contract nu putea fi prelungit deoarece a 

expirat la data de 8 august.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.222/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 



18 
 

La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinŃă cu titlu gratuit, pe termen 
limitat, a terenului de sport din incinta fostei U.M. 01933 Hunedoara, aflat în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în favoarea CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA”. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.223/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 60.000 lei, din bugetul local 
al municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar unor unităŃi de cult de pe raza administrativ-teritorială 
a municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri: 
 
D-na Fărcaş Bianca:  
„Parohia Nădăştia de Sus Ńine de Hunedoara? Biserica Sf. Nicolae Hunedoara 2 ce 

reprezintă?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Biserica din Hăşdat este pe raza administrativă a municipiului Hunedoara. Enoraşii 

sunt locuitori ai municipiului Hunedoara, ei sunt arondaŃi parohiei Nădăştia de Sus dar noi dăm banii 
bisericii din Hăşdat.” 

 
Dl. director economic Bîndea Mircea Marcel:  
„Parohia Hunedoara 2 este biserica Sf. Nicolae.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cred că acolo se Ńin 2 slujbe şi de aceea este Hunedoara 2, este vorba de acelaşi 

cult. Aceşti bani se dau pentru reabilitarea bisericilor, nu pentru anumiŃi preoŃi.” 
 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Cu regret constat că pe aceasta listă nu sunt trecute bisericile catolice sau reformate, 

deşi aceste biserici au depus documentaŃie pentru obŃinerea acestor fonduri.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Aceste cereri au mai fost prezentate o dată însă proiectul de hotărâre nu a fost vizat 

de către mine deoarece nu îndeplinea condiŃiile prevăzute de OrdonanŃa Guvernului nr.82/2001, 
deci nu aveau acea cerere tip, nu aveau autorizaŃie de construire, etc.” 

 
 Dl. Horvath Zoltan:  
„Între timp, au fost înregistrate şi cererile celorlalte biserici, acestea au fost aduse 

vineri şi astăzi, probabil se află la dl. director economic.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Toate cererile trebuie avizate de autorităŃi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vor fi prezentate în următoarea şedinŃă, nu este nici o rea-voinŃă. Aceste cereri pe 

care le aprobăm astăzi au fost depuse încă din luna martie, s-a schimbat legislaŃia şi aceste biserici 
aveau nevoie de avizul parohiei. 

La începutul anului viitor va trebui să facem o listă cu toate bisericile, şi în limita 
disponibilităŃii banilor, le vom putea aloca fonduri.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilieri, puteŃi să informaŃi bisericile că există Legea 350, care spune că în 

primul trimestru al anului dă posibilitatea de a înainta proiecte, iar sumele sunt mai mari, mai 
consistente. Este vorba despre organizaŃii non-profit.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De asemenea aceste biserici pot depune proiecte şi la consiliul judeŃean, unde 

fondurile sunt şi mai mari. Însă trebuie să recunoaştem că este mai uşor să vină la noi să ceară 
aceste fonduri, dar posibilităŃile financiare ale municipiului Hunedoara sunt reduse, în comparaŃie cu 
cele ale consiliului judeŃean.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.224/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în Cartea Funciară a unor terenuri  în suprafaŃă de 16.625 mp, respectiv 8970 mp, 
nr.topo 1097,1098,1099, nr.topo 1072/5/2 situate în str.Rotarilor, nr.70, aflate în domeniul public al 
municipiului Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilier. 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Din nota de fundamentare am reŃinut că se doreşte trecerea acestui teren din 

proprietatea statului, pentru construirea unui cimitir. În perimetrul fostei unităŃi militare Hăşdat. 
Prima întrebare, cimitirul va fi public? Sau….mă rog de aicea nu rezultă, dar vă gândiŃi la un nou 
cimitir privat. Şi al doilea lucru P.U.G. pe care noi va trebui să îl aprobăm va include în această 
zonă construirea unui cimitir? Poate că atunci va fi o discuŃie amplă cu cetăŃenii care vor dori să 
construiască blocuri acolo…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Construirea blocurilor în aceea zonă nu se va putea face, e chiar lângă pârâu, terenul 

de acolo nu permite acest lucru, …terenul fostei unităŃi militare este cuprins între două zone 
rezidenŃiale cu case. Nu cred că ar fi indicat să se construiască blocuri.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Oricum, va fi dezbatere publică cu siguranŃă  şi practic noi  ne antepronunŃăm acuma, 

asupra posibilităŃilor terenului respectiv …. Acum e doar o trecere nu e….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Mă îndoiesc că vreodată vom construi blocuri….poftim?” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Părerea mea. Sunt acolo, azil de bătrâni, azil de noapte, teren de fotbal, nu ştiu dacă 

e bine să facem cimitir acolo…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu vreau să-i răspund dl. consilier, blocurile am putea să le facem în locaŃiile dintre 

blocuri, ca de exemplu următoarea hotărâre de trecerea terenurilor….avem 6 terenuri care le 
trecem parohiei sau episcopiei ortodoxe – este următorul proiect – unde cineva, unul dintre dvs. ar 
putea să argumenteze că acolo de fapt ar trebui să facem blocuri. Se cere de către parohie sau de 
către episcopie să facem…..ei cer pentru construirea bisericilor. Aceste terenuri vor fi atribuite de 
către dvs…..” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Practic ne atepronunŃăm….şi de ce nu facem la Valea Seacă, până la urmă?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru că nu avem loc.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La Valea Seacă pentru 1 mp de teren pe coastă, în stâncă ofertele pleacă de la 25 

euro/mp.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Atâta cer cetăŃenii?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Atâta cer…” 
 

 



21 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am văzut 2-3 euro…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„25….alea sunt departe…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Practic în zona aceea nu mai avem teren şi automat trebuie să ne gândim la…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Cimitirul este public, dacă observaŃi în titlul hotărârii, este înregistrarea în Cartea 

Funciară, cimitirele au legea lor specială, necesită o sumedenie de avize, procedura este 
îndelungată.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi greoaie şi îndelungată.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Şi bene-nŃeles cu planuri, cu toate vor veni supuse aprobării dvs. a Consiliului.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Da am înŃeles, mulŃumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Gyorfi Jeno) 
Hotărârea nr.225/2011 se aprob ă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Gyorfi 

Jeno) 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  unor terenuri situate în intravilanul municipiului Hunedoara  
necesare construirii a  6 biserici, din proprietatea  Statului Român în proprietatea  publică  a 
municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Fărcaş Bianca:  
„StimaŃi colegi făcând un calcul simplu ce mi-a venit acuma în minte, sunt cel puŃin 8 

biserici ortodoxe, refeormate şi catolice în Hunedoara la o populaŃie de 70.000 de locuitori, teoretic 
ar fi sub 10.000 de enoriaşi. Nu mai punem la socoteală şi celelalte culte. łinând cont că Ministerul 
Cultelor, sunt convinsă că nu o să aibă suficienŃi bani pentru construirea acestor 6 biserici în 
Hunedoara. Primăria municipiului Hunedoara nici ea, cred că nu va avea acei bani necesari pentru 



22 
 

construirea lor. Vreau să vă aduc aminte de ultimile discuŃii legate de construirea unei biserici pe 
str. Moldovei da?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Transilvaniei.” 
 
Fărcaş Bianca:  
„…când am avut o listă cu oameni care erau de acord şi oameni care nu erau de 

acord, de fapt aceiaşi erau şi de acord şi nu erau de acord. Să nu vă mai aduc aminte de discuŃiile 
legate de biserica Eroilor, care nu ştiu cum se numeşte, dar are un clopot care depăşeşte limita 
admisă a sunetului. În consecinŃă consider că nu este un moment oportun, cred că banii noştri ar 
trebui să se îndrepte către alte direcŃii decât alocarea unor fonduri către construcŃia, şi dacă ar fi 
una sau două biserici, şi în consecinŃă vreau să vă spun că eu personal mă abŃin la acest punct.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Îmi daŃi voie să vă răspund? Aceste cereri care au fost făcute de episcopia Devei şi 

Hunedoarei, decizia dvs. nu, votul dvs. nu-l daŃi pentru atribuirea fondurilor ci pentru tecerea acestor 
terenuri din domeniul municipiului Hunedoara….până la urmă va trece episcopiei în domeniul privat 
sau nu ştiu exact în ce domeniu….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…se va atribui, dar numai după prevederile legii 215/2001 din Legea 213 acest articol 

cu atribuirea în folosinŃă gratuită a fost abrogat cu intrarea noului Cod Civil. Numai Legea 215/2001, 
legea administraŃiei publice locale mai există articolul…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi nu votăm pentru alocarea fondurilor…” 
 
Fărcaş Bianca:  
„Am înŃeles, este vorba de teren, paşii următori vor fi în viitorul apropiat sau îndepărtat. 

Eu am expus punctul meu de vedere.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles…” 
 
Fărcaş Bianca:  
„Consider că mai degrabă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De asemenea bisericile în cele mai multe cazuri se fac şi cu bani veniŃi de la 

enoriaşi.” 
 
Fărcaş Bianca:  
„Tocmai de aceea am făcut acel calcul, că dacă stăm să adunăm câte biserici sunt în 

Hunedoara la câŃi enoriaşi, nu cred că toată lumea din cei 70.000 de hunedoareni merg la biserică.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În discuŃia pe care am avut-o cu preasfinŃitul Gurie a fost aşa: intenŃia lor este să facă 

biserici până la 150 de enoriaşi în cartiere, oarecum spunând că este mai greu pentru un om în 
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vârstă să meargă până la Catedrală aici în centru din Micro V sau să meargă în Buituri. Deci au 
venit cu argumente plauzibile, dânşii au făcut o cerere, noi am indentificat terenurile posibile pentru 
aceste biserici, iar eu le-am prezentat dvs.. LocaŃiile sunt bune, cred că atunci la construirea acelor 
biserici, veŃi putea da eventual votul dacă zgomotul va trebui să depăşească …” 

 
Fărcaş Bianca:  
„….eu nu cunosc, va trebui să se facă anumite măsurători vis-a-vis de acest aspect.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Părerea mea este că, de aceea am şi făcut acest proiect, părerea mea este că e bine 

să votaŃi va trebui să se decidă ulterior, conform legii, dacă se va putea face această atribuire 
directă.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Dl. consilieri, vreau să amintesc colegilor mei, cei mai vechi ştiu, că în momentul când 

s-a alocat locaŃia pentru biserica catolică din Micro VI, la timpul potrivit am susŃinut lucrul acesta şi îl 
susŃin şi acuma pentru locaŃiile şi pentru bisericile respective şi vreau să amintesc că autorităŃile în 
drept vor viza sau nu, vor da autorizaŃie sau nu în funcŃie de locaŃie, sunt nişte etape pe care le vor 
parcurge, cerificat de urbanism, autorizaŃie, şi atunci vom putea să spunem lucrurile celelalte. La 
ora actuală, nici acum, nici acum 6-7 ani primăria Consiliul loval nu şi-a asumat momentul când a 
dat locaŃiile respective nu şi-a asumat că va da fondurile necesare pentru construirea acestor 
biserici. Au venit fonduri şi cea din parc a mâncat cât trei biserici la dimensiunea pe care o are 600 
şi ceva de mp construibili. S-au alocat fonduri de trei ori câr ar fi trebuit, nu mai discutăm treaba 
aceasta, nu era probleme mea să-i verific.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Banii de unde erau? Şi primăria a dat bani?” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„A venit şi primăria, Consiliul JudeŃean, de la Guvern. Dar cei care au venit prin 

Consiliu JudeŃean au venit de la Deva şi au fost aproape de noi. Nu problema aceasta o pun, că 
banii. Sau mâncat bani de aiurea, aceasta este o altă problemă, legiuitorul şi cei care au dat 
anumite legi în Ńară trebuie să le respecte, nu-i treaba mea. Vreau să amintesc că o parte din el s-
au făcut din fonduri proprii, …….unde sunt eu membru la biserica baptistă şi-a luat şi terenul şi 
construcŃia este integral făcută din banii contribuŃiei mele, doar acum s-a făcut o izolaŃie exterioară 
şi s-au cerut bani, nu ajung cei 10.000 e toată izolată absolut tot. Nu fac nici o discrepanŃă, dar aş 
vrea să priviŃi lucrurile realist, nui bai că se înfinŃează bisericile. Să dea Dumnezeu să se înfinŃeze 
peste tot legal, corect. fondurile nu le vom asigura noi că nu avem de unde, Primăria va da cu 
Ńârâita 5-6-10-20 de mii. Când s-a făcut încălzirea la Catedrală, lângă noi, Ńin minte că am insisitat 
enorm de mult, la fostul primar vre-o 36.000 era toată încălzirea, până la urmă s-a aprobat şi i-am 
dat drumu. Rugămintea mea este următoarea hai să creem condiŃiile să înceapă demersurile mai 
departe să supunem la vot. Să nu privim că câŃi oameni şi câte biserici sunt. Oamenii, fiecare dintre 
ei e liber să meargă la oricare dintre biserici. Toate bisericile acestea nu sunt proprietatea privată ci 
sunt locaşuri în care pot intra oricine, să respecte nişte condiŃii şi legile care sunt în fiecare. Ele 
rămân un patrimoniu al oraşului. Chiar dacă peste ani de zile, veŃi zice că nu mai sunt oameni în 
Hunedoara…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ideea este că şi eu sunt de acord. Ce nu aş fi de acord e să se înceapă toate 6 o 

dată. Nu cred, ar fi o greşeală de strategie să se înceapă toate o dată…” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
„O să dureze 10-15 ani….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă luăm istoria de până acum în ultimii 20 de ani deabea s-au terminat două 

biserici în municipiul Hunedoara. Astea 6 poate că o să dereze încă pe atâta.” 
 
Fărcaş Bianca:  
„Acum 10-20 de ani uitaŃi-vă ce biserici mici se făceau, ca suprafaŃă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi acestea sunt mici…” 
 
Fărcaş Bianca:  
„1200 mp…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… este terenul alocat împreună cu curtea, bisericile vor fi, probabil aceaşi mărime ca 

Sf. Nicolae, biserici mici în care pot să intre între 100 şi  150 de enoriaşi.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Sunt multe faze până la proiect…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi „pentru „ şi 4 voturi „abŃineri” ( Fărcaş Bianca, 

Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, Drăgoescu Mihai). 
 
Art.1-2 se aprobă cu 15 voturi „pentru „ şi 4 voturi „abŃineri” ( Fărcaş Bianca, Gyorfi 

Jeno, Horvath Zoltan, Drăgoescu Mihai). 
Hotărârea nr.226/2011 se aprob ă cu 15 voturi „pentru „ şi 4 voturi „ab Ńineri” ( 

Fărcaş Bianca, Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, Dr ăgoescu Mihai). 
 
La punctul 24 al ordinii de zi Raport privind adresa d-nei Pop Magdalena Ana, 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.48391/2011. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Voi fi foarte scurt, am citit acest raport, consider oportun să iniŃiem un proiect de 

hotărâre prin care să i se concesioneze suprafaŃa, având în vedere că există buna intenŃie de a 
construi ceva…..” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier vă rog să iniŃiaŃi un proiect de hotărâre, vă mulŃumesc.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu am nimic împotrivă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumesc.” 
 
Dna Vasilescu Tatiana:  
„Eu vreau să ştiu dacă această societate are terenul în chirie şi vrea să îl transforme în 

concesiune sau?  E vorba de terenul de sub construcŃie şi terenul aferent terasei. Cum îl are acum? 
Cu contract de închiriere? Că nu am înŃeles prea bine din raport. Şi ce solicită exact.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Are contract de închiriere şi dânsa doreşte cumpărarea terenului care nu mai este 

posibilă.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Concesiunea este singura soluŃie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Concesiunea, de cele mai multe ori este mai scumpă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Prin concesiune iese în pagubă.” 

 
La punctul 25 al ordinii de zi Raport privind adresa SC. „ALIDAY EXTAZ” SRL 

Hunedoara, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.48391/2011. 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Este aceaşi problemă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, faceŃi proiect şi pentru acesta? 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu că nu ştiu despre ce este vorba….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acelaşi lucru.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Este vorba de acel birt din Micro VI Nord, parcă…” 
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La punctul 26 al ordinii de zi – Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Revin la adresa nr.44982 din 19.09.2011 cu instituirea sensului unic pe strada I.L. 

Caragiale între str. George Topârceanu şi Gh. Lazăr,  datorită unei lipse de comunicare cu PoliŃia 
Rutieră, mi-am permis în şedinŃa trecută am discutat….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…numai puŃin, lipsa de comunicări între cine cu PoliŃia?....” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„… asociaŃia de proprietari şi PoliŃia Rutieră….şi revin cu o nouă adresă către Consiliu 

Local, în urma discuŃiilor purtate cu PoliŃia municipiului Hunedoara pentru a se institui sensul unic, 
de această dată pe o distanŃă mai mare, căzând de acord cu PoliŃia municpiului Hunedoara, 
respectiv de la colŃul Liceului nr. 2 şi până la intersecŃia cu Gh. Lazăr. Şi aş dori ca, comisia care se 
va ocupa şi  se va constitui să aibă în vedere…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…la prima şedinŃă vom pune în discuŃie, dl. consilier, şi am rugat pe cei de la PoliŃia 

de circulaŃie să timită la şedinŃă pe cineva care are dreptul să şi ia decizii. Nu ca în procesul verbal 
să fie de acord cu toată comisia, iar cineva deasupra respectivei persoane să nu mai fie de acord…. 
PoliŃia de circulaŃie conform procesului verbal a semnat pentru, avem martori, iar între timp cineva 
deasupra cu o funcŃie mai mare i-a anulat…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am lăsat o adresă de la asociaŃia de proprietari.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumesc. La prima şedinŃă o vom introduce. Vă rog frumos să anunŃaŃi asociaŃia 

de proprietari că nu le facem la trei zile, trebuie să se adune câteva puncte.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„ Eu am ridicat de mai multe ori problema la intersecŃia cu Vânătorilor. Am primit un 

răspuns în care spune că există autorizaŃie din 29.08.2001, mai trebuie să mă clarific cu altceva,  
aici scrie că este înregistrată la nr. 22542/20.08.2028” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„2028?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„ Da, aşa scrie. Exista tot, plan…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Îmi daŃi voie să mă uit şi eu peste ea?” 
 
 
 



27 
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
„De atunci construcŃia se extinde pe toată…din 2028 probabil…până atunci sigur 

partea de sus o să alunece pe partea de jos…acolo sus scrie…înregistrată la…dacă am văzut eu 
bine…” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dar aceasta nu are nici o semnătură, cum?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„..dar aşa mi-a trimis-o…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…cine?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„…de la primărie..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…vă rog frumos să scoateŃi autorizaŃia de construire, acum, nr.220/29.08.2001, cu 

semnăturile, te rog să-mi aduci tot dosarul…o să clarificăm…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„SituaŃia cu şcolile care nu mai funcŃionează, o putem afla?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Toate scolile funcŃionează…” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Anul trecut au fost o parte…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Toate scolile funcŃionează… este doar o clădire care este în conservare” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Am putea invita la şedinŃă pe dl. parlamentari? Poate că au ceva să ne spună…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La care şedinŃă vreŃi să-i invităm, dl. consilier?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Când doriŃi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La care şedinŃă? La următoarea din noiembrie?” 
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Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Nu, când consideraŃi dvs. de cuviinŃă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu consider să vină la toate, dvs. ce consideraŃi?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Ar fi foarte bine…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„HaideŃi să-i invităm la toate… vă referiŃi la dl. deputat Arion Viorel şi la dl. senator, 

corect. Le vom trimite o invitaŃie la toate şedinŃele, ce spuneŃi? E o idee bună?... sau cel puŃin îi 
informăm că avem şedinŃă, sunt invitaŃi ca şi dvs.. Vă mulŃumesc, e o idee bună.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Poate că şi dânşii au să ne spună ceva…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…poate, cuvântul cheie este „poate”….” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Mai mulŃi cetăŃeni mi-au sesizat o problemă şi anume, vreau să întreb, poate că 

primăria şi-a deschis un alt sediu, sau are o altă locaŃie, pentru că au fost sunaŃi de către o 
persoană din cadrul primăriei să se prezinte pe Bd. Corvin vis-a-vis de Casian. Marea majoritate 
sunt pensionari, Ńin să specific, pentru un ajutor în alimente s-au bani, nu se ştie şi pentru a ridica 
tichete de transport. Eu am aici dovadă, m-am uitat, este ştampila ligii pensionarilor hunedoareni, 
au un carnet de membru cu o cotizaŃie cu data eliberării, precum şi tichete de transport local emise 
de Consiliul Local al municipiului Hunedoara..” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu are cum.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„ Şi totuşi sunt. Deci am făcut copii după original…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De ce locaŃie ne spuneŃi?” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„La Arion, acolo….” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„La clădirea Comseru-lui…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie să vă spun că acea clădire nu are recepŃia finală, şi normal nu ar avea 

voie să funcŃioneze…” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„…sunt pensionari…zi de zi…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„…lucrează în numele Primăriei…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„VreŃi dvs. să-mi spuneŃi că în clădirea dl. deputat Arion funcŃionează ceva ilegal?” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Da. „ 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cum să-mi spuneŃi mie aşa ceva?” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„UitaŃi…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Nu se poate aşa ceva…” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„…nu ştim dacă funcŃionează dar, sunt oameni înăuntru…” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
“Sunt oameni înăuntru, sunt oameni care au fost chemaŃi tefefonic să se prezinte…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să vă întreb. Există energie electrică acolo?” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Da. Este.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Deci eu nu am fost acolo ca să vă pot răspunde.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. colegi, ai dl deputat…ştiŃi dvs. de aşa ceva?” 



30 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Vă rog să traduceŃi…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„D-lor de la PDL, dvs. ştiŃi despre acea clădire?” 
 

Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„…nici vorbă…..” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„.. ce să ştim?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ŞtiŃi că funcŃionează un club al pensionarilor acolo?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu ştiu. Vă daŃi seama că nu ne raportează nouă nimic. E clădirea unei societăŃi, 

probabil….” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„VedeŃi de ce e bine să vină la şedinŃă din când în când…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă rog frumos să notaŃi. O să facem verificări dacă acea locaŃie funcŃionează legal, 

dacă liga pensionarilor are contract încheiat cu această societate. O să verificăm, o să trimit colegii 
şi o să verificăm dacă…” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Am făcut copie după primul talon, erau…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi o să dăm un anunŃ la toŃi care au mers acolo şi au primit acele tichete de autobuz, 

vreau să vă spun că instituŃia Primăriei este singura care poate să dea acele tichete.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„UitaŃi eu le am, am făcut copii xereox de la o femeie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să verificaŃi dl. secretar…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Biletele sunt …dea noastre.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cum se pot elibera de acolo?” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dar nu se eliberează acolo, numai aici.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Deci de acolo sunt primite.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Carnetul de membru, nu este….legitimaŃiile noastre de transport sunt cu poză, 

semnătură…” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
“Sunt clonate….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
“Şi biletele de transport primite…..avem martori că au primit acolo?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
“Nu.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
“Eu cred că dl. Arion spune că noi am dat tichetele, ne face publicitate de fapt, nu?” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Firma Manolache….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu s-au dat acolo…” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Într-un cadru mai…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu ştiu…să nu fie altceva… că tipărirea biletelor….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilieri vă rog frumos să ocupaŃi loc, dna preşedinte mai are să ne spună ceva.” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Vroiam să vă spun că am primit informare din partea serviciului Urbanism, cu privire 

la problema pe care am ridicat-o de foarte multe ori, clădirile vechi şi cantina restaurant. Am aflat că 
au fost făcute repetate somaŃii pentru întreŃinerea acestui imobil, s-au făcut verificări, şi este 
înregistrat ca plătitoare de impozit dl. Sandu Ion din Arad. Deoarece somaŃia făcută dl Sandu Ion a 
venit înapoi, prin avizul de expediŃie ca neprimită. Sa făcut verificare în C.F. şi s-a găsit că acesta 
este proprietarul clădirii şi imobilul este ipotecat la BRD.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ŞtiŃi cu cât este? …. DaŃi-vă cu părerea…” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„1 milon de euro.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Mai mult……17,5 milioane de euro…..dl. Gyorfi, penalităŃile pe care le puneŃi dvs., 

celor care cumpără în Hunedoara sunt zero faŃă de penalitatea BRD- ului. Au cerut autorizaŃie de 
desfiinŃare, a trecut anul, nu au făcut nimic şi din nou au o autorizaŃie de desfiinŃare, dar credeŃi-mă, 
părerea mea personală este că nu au nici cea mai mică intenŃie să demoleze acea clădire. 
Acoperişul la prima vijelie care o să fie o să zboare pe blocul celălalt.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Banca a cerut o nouă autorizare?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu. Respectiva persoană.” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Şi vom plăti noi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu. Dânsul e responsabil. Să nu credeŃi, acea adresă a fost trimisă la adresa la care 

dânsul domiciliază, dar refuză să o primească, pentru că e, opinia mea personală…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…a fost cumpărată cu 2 miliarde.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu ar trebui să ne dăm cu părerea, dar Ńinând cont că e o Ńară liberă, putem, eu cred 

că e o păcăleală…” 
 
 Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Vroiam să spun că s-au dat şi amenzi care nu au fost încasate şi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… nu o să le plătească…” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„…nu se poate face nimic cu un astfel de …?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„HaideŃi să revenim la acelaşi subiect. O să fac un proiect dehotărâre în care obligăm 

pe toŃi constructorii, ca pe durata construcŃiei să mascheze. UitaŃi-vă în toate oraşele, la Bucureşti, 
o să preluăm un proiect care a mers acolo…” 
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Dl. Demeter Ilie:  
„Nu pot să-i mai urmăresc, nu mai lucrează nimic.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Clădirile care sunt degradate, ar trebui. Cinematograful…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acolo va trebui să dăm amendă la România Film….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Şi mai am o problemă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci mă susŃineŃi? O să trecem acel proiect dacă… deja e nesimŃire din partea 

acestor cetăŃeni care sfidează toŃi locuitorii municipiului Hunedoara. Avem mai multe clădiri în 
municipiul Hunedoara. MotivaŃia este că nu au bani sau că nu-i interesează, până la urmă nu 
contează, îşi asumă nişte riscuri acolo, care…” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Dl. primar, să nu fie groasă plasa, să-i văd şi eu…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, vă puteŃi abŃine…” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Dacă nu plătesc amenzile, să le dea consiliului Local, că le demolăm noi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Banca, la masa creditorială va fi prima. Putem să-i dăm 10.000 de amenzi în fiecare 

lună, noi plătim angajaŃii să facă aceste hârtii şi nu se va termina niciodată…îşi va lua banca 
banii….” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Banca are drept de preemŃiune, şi au şi făcut hărtie notarială…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acea clădire nici.. dacă era de 20 etaje şi nu era 17 milioane…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…sau stadion….” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„… când terminaŃi, mai am şi eu ceva de spus… O problemă de cultură. Să ne gândim 

cum am putea sprijini, totuşi Corul Doina care are 100 şi ceva de ani de tradiŃie. Conducătorul 
corului este cetăŃean de onoare, dl. Dârvă, corul acesta ne-a reprezentat…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Au fost sprijiniŃi când au fost în Viena nu?” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Numai puŃin, putem să-i sprijinim ca să funcŃioneze tot timpul, să funcŃioneze ca…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… deci, ei cântă în biserica…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…nu mai cântă, numai dacă sunt chemaŃi cântă…” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„… nu-i mai sprijină nimeni, sunt pe punctul de a se desfinŃa…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cum vedeŃi dvs. sprijinirea acestui cor?” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„…la concerte…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..la concerte da, dar nu vă supăraŃi, să sprijinim un grup de oameni privaŃi mi se pare 

oarecum…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AduceŃi-vă aminte că acest grup de cetăŃeni care… au mers undeva în Austria, i-am 

sprijinit când au mers, cu transportul… dacă o fac de dragul cântatului e de apreciat, dar dacă o fac 
pentru bani, să-şi găsească un sponsor permanent. Nu cred că primăria ar putea să susŃină 
financiar toate grupările acestea care cântă…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Constituirea în asociaŃie nonprofit….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„.. să participe la proiectele acelea pe 350, e singura modalitate…sunt posibilităŃi, dar 

să le alocăm o sumă…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să verificaŃi dl. secretar dacă colegii noştri de la primărie au scos acele bilete. 

Dacă vom găsi un singur martor,şi poate să indentifice, vreau să verificăm exact, să-l chemăm la 
raport aici…” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dna Fărcaş faceŃi-mi şi mie copie după bilet…” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Vi-l dau pe acesta, că de aceea l-am adus…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie să vă spun că miercuri, deocamdată nici o firmă nu a făcut contestaŃie 

licitaŃiei, şi dacă prietenii noştri de la PDL prin firmele lor fantome nu vor face până la ora 15, o să 
semnăm contractul cu proiectul pentru străzi.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
  „Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 

 
 

 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 31.10.2011 

 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare 
pentru trimestrul III 2011 a bugetului local al municipiului Hunedoara.   

Hotărârea nr.204/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unor mese comercializare legume fructe şi flori situate în PiaŃa Obor din municipiul 
Hunedoara . 

Hotărârea nr.205/2011 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.206/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.207/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe 
convenabile  situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.208/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
                    La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe 
sociale situată în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.209/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe de 

necesitate situată în municipiul Hunedoara.    
Hotărârea nr.210/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi - . Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor 

locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi. 
Hotărârea nr.211/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 

licitaŃie publică a   StaŃiei Centrale SC10(dezafectată) în suprafaŃă construită de 59,0 mp cu terenul 
aferent în suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscrisă în CF 1115 
N Hunedoara, nr. cad. 2665, nr. top 2032/27/9/19/2/a/4/28 situata în municipiul Hunedoara, 
str.Munteniei.   

Hotărârea nr.212/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaŃie publică  a  unor terenuri  situate în Aleea Florilor nr. 8 din municipiul Hunedoara, aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.213/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă de 7,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, situat în B-dul Dacia intersecŃie cu str. 22 Decembrie  pentru amplasarea unui chioşc 
comercializare îngheŃată. 

Hotărârea nr.214/2011 se aprob ă se aprob ă cu 16 voturi „pentru”, 4 „ab Ńineri”: 
(Balosin Nicolae, Farca ş Ladislau, Culcea Tudorel, Munteanu Gigi) . 
 

La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe 
termen limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 60 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi, bl. 
X2, et.II, cam.12, în favoarea SOCIETĂłII  NAłIONALE DE CRUCEA ROŞIE din ROMÂNIA  - Filiala de 
Cruce Roşie a judeŃului Hunedoara, Subfiliala de Cruce Roşie Română Hunedoara. 

Hotărârea nr.215/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 
Intern si a Regulamentului de Organizare si FuncŃionare a Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.216/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 

organizatorice – organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.217/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 

delegaŃiei municipiului Hunedoara la sărbătoarea oraşului Szombathely - Ungaria, în perioada 11-
13 noiembrie 2011. 

Hotărârea nr.218/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act 

adiŃional la contractul de asociere în participaŃiune nr. 121/2010, având ca părŃi Municipiul 
Hunedoara şi S.C. Best Consulting S.R.L., aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr.148/2010.  

Hotărârea nr.219/2011 se aprob ă cu 17 voturi „pentru”, 3 „ab Ńiner”: (Munteanu 
Gigi, Balosin Nicolae, Farca ş Ladislau). 
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La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea instrumentării 
proiectului ,,Înființare Centru Național de Informare și Promovare Turistică și dotarea acestuia, în 
municipiul Hunedoara jud.Hunedoara”, în cadrul POR 2007-2013, axa prioritară 5, domeniul major 
de intervenție 5.3 – Promovarea potențialului turistic și crearea infrastructurii necesare, în scopul 
creșterii activității României ca destinație turistică, Operațiunea – crearea Centrelor Naționale de 
informare și Promovare Turistică (CNIPT). 

Hotărârea nr.220/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

Contractului Subsecvent nr.2 al Acordului Cadru nr. 26489/11.06.2010 prin modalitatea “credit-
furnizor”pentru obiectivul de investiție“Lucrări de extindere rețea de alimentare cu apă si canalizare, 
instalații de pompare și reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara (proiectare – SF/DALI, PT, DE, 
CS,DTAC+execuție) - lucrări de reabilitare rețea stradală “. 

Hotărârea nr.221/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea în folosinŃă cu titlu 
gratuit, pe termen limitat, a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael 
Klein” din municipiul Hunedoara, în favoarea  ASOCIAłIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’. 

Hotărârea nr.222/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea în folosinŃă cu titlu 

gratuit, pe termen limitat, a terenului de sport din incinta fostei U.M. 01933 Hunedoara, aflat în 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în favoarea CLUBULUI SPORTIV 
„FOTBAL CLUB HUNEDOARA”. 

Hotărârea nr.223/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 60.000 lei, 

din bugetul local al municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar unor unităŃi de cult de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.224/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării 

demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a unor terenuri  în suprafaŃă de 16.625 mp, 
respectiv 8970 mp, nr.topo 1097,1098,1099, nr.topo 1072/5/2 situate în str.Rotarilor, nr.70, aflate în 
domeniul public al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.225/2011 se aprob ă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Gyorfi 
Jeno) 

 
La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 

demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului Hunedoara  necesare construirii a  6 biserici,  din proprietatea  Statului Român în 
proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.226/2011 se aprob ă cu 15 voturi „pentru „ şi 4 voturi „ab Ńineri”  
( Fărcaş Bianca, Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, Dr ăgoescu Mihai). 
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La punctul 24 al ordinii de zi -  Raport privind adresa d-nei Pop Magdalena Ana, 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.48391/2011. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi  - Raport privind adresa SC. „ALIDAY EXTAZ” SRL 

Hunedoara, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.48391/2011. 
 
 

 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


